

臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 110 學年度第 1 學期

二年級(Grade 2)第一次段考通知

- 一、**10/12 (二)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**10/13 (三)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**10/14 (四)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/12 (二)	上午 8:20 上午 9:20	英文 English	<u>Reading</u> : Lessons 1-4 Spelling Words <u>Reading Skills</u> : Sequencing, Compare and Contrast, Author's Purpose, Cause and Effect <u>Language Arts</u> : Unit 1 <u>Phonics</u> : p.7~38

10/13 (三)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第一課~第四課、統整活動(一)
	上午 9:35 上午 10:15	社會 Social Studies	Unit 1 Lesson 1~ 3 and Family Tree

10/14 (四)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	Chapter 1, 2
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	Topic 1: Properties of Matter p.1-42

- 10月12日、13日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 10月14日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Oct. 12th and Oct. 13th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on October 14th.

三年級(Grade 3)第一次段考通知

- 一、**10/12 (二)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**10/13 (三)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**10/14 (四)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/12 (二)	上午 8 : 40 上午 9 : 20	英文 Reading	Lesson 1: <u>A Fine, Fine School</u> ; Skill: Story structure (beginning, middle, end) Lesson 2: <u>The Trial of Cardigan Jones</u> ; Skill: Using text evidence to make inferences and draw conclusions Lesson 4: <u>Pop's Bridge</u> ; Skills: Understanding characters (traits, emotions, motivations); Compare and contrast characters
	上午 9 : 35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lessons 1, 2, and 4 <u>Language Arts</u> : Unit 1 Lesson 1 to Lesson 6 <u>Phonics</u> : p.1~28 (U1 and U2 - Short Vowels a,i)
10/13 (三)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	國語 Chinese	第一課~第四課、統整活動(一)
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	社會 Social Studies	Chapter 1 Lesson 1~Lesson 3 Geography Skill Handbook: Using Maps and Using Globes
10/14 (四)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	數學 Math	Math in Focus Ch1.1-Ch2.3
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	自然 Science	<u>Section Topic</u> : Motion and Forces <u>Textbook</u> : Topic 1, Lessons 1-4 <u>Worksheets</u> : 1-2 <u>Minor Topics</u> : The Scientific Method, The Metric System and Measurements

- 10 月 12 日、13 日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 10 月 14 日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Oct. 12th and Oct. 13th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on October 14th.

四年級(Grade 4)第一次段考通知

- 一、**10/12 (二)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**10/13 (三)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**10/14 (四)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/12 (二)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	Unit 1 <u>Lesson 1</u> : Story Structure (Character, Setting, Plot) <u>Lesson 3</u> : Text Features <u>Lesson 4</u> : Theme, Main Idea, Cause and Effect
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Unit 1 Lessons 1, 3, 4 <u>Language Arts</u> : Unit 1 The Sentence <u>Vocabulary</u> : Lessons 1 to 5
10/13 (三)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第一課~第五課
	上午 9:35 上午 10:15	社會 Social Studies	Geography skills – Reading maps and globes Geography skills – Using a grid Chapter 1 Geography of the United States, Lessons 1-4
10/14 (四)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	第一到第三單元
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	<u>Section Topic</u> : Energy and Motion <u>Textbook</u> : Topic 1, Lessons 1-4 <u>Worksheets</u> : 1-3 <u>Minor Topics</u> : The Scientific Method, The Metric System and Measurements

- 10月12日、13日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 10月14日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Oct. 12th and Oct. 13th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on October 14th.

五年級(Grade 5)第一次段考通知

- 一、**10/12 (二)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**10/13 (三)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**10/14 (四)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/12 (二)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	<u>Stories</u> : Lesson 1 ~ 3 <u>Genre</u> : realistic fiction, play, humorous fiction <u>Skills</u> : story structure, theme, summary, irony, compare and contrast, infer and predict, using embedded quotes as evidence
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Unit 1 Lesson 1 ~ 3 <u>Language Arts</u> : Unit 1.1~1.8 and Unit 2.1~2.2 <u>Vocabulary</u> : Lessons 1~5 <u>The Wish Giver</u> : p.3~p.71
10/13 (三)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第一課~第四課、統整活動(一)
	上午 9:35 上午 10:15	社會 Social Studies	Topic 1 Lesson 5 The Rise of Civilizations Topic 2 Lesson 1 Civilization Emerges in Mesopotamia Topic 2 Lesson 2 The First Empires Topic 2 Lesson 3 The Assyrian and Persian Empires
10/14 (四)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	第一到第三單元
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	Scientific Method, Graphs T1 L1: Observe Matter T1 L2: Model Matter T1 L3: Properties of Matter T2 L1: States of Matter T2 L2: Physical Changes T2 L3: Chemical Changes T2 L4: Mixtures and Solutions

- 10月12日、13日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 10月14日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Oct. 12th and Oct. 13th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on October 14th.

六年級(Grade 6)第一次段考通知

- 一、**10/12 (二)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**10/13 (三)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**10/14 (四)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/12 (二)	上午 8 : 40 上午 9 : 20	英文 Reading	<u>Lesson 1</u> : “The School Story” (Skills: Using inferences to understand characters, quoting text with MLA citation, similes, I.D.E.A.S. context clues) <u>Lesson 4</u> : “The ACES Phone” (Skill: Story structure – characters, plot, setting) <u>Lesson 5</u> : “The Myers Family” (Skill: Fact and opinion)
	上午 9 : 35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lessons 1, 4 and 5 (spelling/synonyms/use in context) <u>Language Arts</u> : 1.1 to 2.2 <u>Vocabulary</u> : Lessons 1~5
10/13 (三)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	國語 Chinese	第一課~第四課、統整活動(一)
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	社會 Social Studies	Topic 8.1, 8.2, 8.3, 8.5
10/14 (四)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	數學 Math	第一單元到第三單元
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	自然 Science	Scientific Method, Graphs T1 L1: Matter and Energy T1 L2: Surface Features of the Geosphere T1 L3: The Hydrosphere T3 L1: Earth's Interior T3 L2: Minerals T3 L3: Rocks

- 10 月 12 日、13 日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 10 月 14 日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Oct. 12th and Oct. 13th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on October 14th.